
Protokoll fört vid samrådsgruppens möte 4/5-2016 i Boulecenter Falkenberg. 

 

1.    Ordförande Olof Alth öppnade mötet. 

 

2.    Närvarolistan ifylldes 

       Närvarande: Per-Arne Udén SPF, Lennart Hellgren Falkboule, Rolf Bengtsson Hjärt&Lung,  

      Olof Alth PRO, Bengt Horn Vessige, Kjell Berglund Tullbron, Lennart Larsson Veteranerna, 

      Bengt-Göran Nilsson Petanque. 

 

3.    Föreslagen dagordning godkändes. 

 

4.    Till protokolljusterare valdes Lennart Larsson Veteranerna. 

 

5.    Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes. 

       Per-Arne önskade att styrelsens och samrådsgruppens mötesprotokoll skulle läggas ut på nätet. 

       Alla har inte tillgång till E-mail så samrådsgruppens protokoll läggs i respektive förenings fack. 

 

6.    Vad har hänt i föreningarna: 

        Vessige oförändrat c:a 30 medlemmar, Veteranerna oförändrat, Petanque 3 nya medlemmar, 

        Tullbron oförändrat, Hjärt&Lung  oförändrat 85 medlemmar, SPF oförändrat, Falkboule 2 nya 

        sommarmedlemmar, PRO 2 nya sommarmedlemmar. 

        Bengt-Göran påminde om ”Boulens Dag” lördag 14 Maj med många aktiviteter inte bara på 

        Boulecenter utan även i centrala Falkenberg. 

 

7.    Olof efterlyste ett smidigare sätt att kalla till samrådsgruppens möte. E-mail föreslogs som ett 

       alternativ. Eftersom inte alla har tillgång till internet beslöts att kallelsen till mötet läggs i före- 

       ningarnas fack. Årstad och Vessige får SMS. Ett alternativ är att skicka SMS till alla klubbar. 



8.    Övriga frågor: 

       Rolf undrade om vi skulle ha lika täta möten i sommar? Svar ej i juni och juli. 

       Lennart efterlyste intresse för generationsboule, vilket gav anledning att granska senaste 

       styrelseprotokollet. Där framkom att kritik riktats från styrelsen mot att samrådsgruppen 

       gjort en enkät om alternativa speldagar i sommar. Alla tyckte att kritiken var ytterst obefogad. 

       I enkäten kunde ju alla medlemmar rösta! 

      Styrelsen ville att samrådsgruppen skulle undersöka möjligheterna för generationsboule. 

      Samrådsgruppen har ju tidigare tagit upp denna fråga och bett styrelsen utreda detta. 

      Bengt-Göran: Hallvärdarna borde se över området runt utebanorna varje förmiddag , då det 

      dessutom är lite att göra. Rensa ogräs mellan banorna och även på parkeringen utanför innan 

      bilarna kommer och parkerar, plocka skräp mm. 

 

9.    Nästa mötesdatum bestäms senare innan styrelsemötet 16 maj. Avisering läggs i resp. fack, 

       Årstad och Vessige SMS:as. 

 

10.  Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

Sekreterare:         

                                 Bengt Horn 

 

Ordförande:                                                      Justeringsman: 

                                 Olof Alth                                                             Lennart Larsson         

                

      

        


